



**MAJLIS KESELAMATAN NEGARA
JABATAN PERDANA MENTERI
KENYATAAN TENDER**

Tender adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :

Bil.	Pejabat yang Memanggil Tawaran	No. Tender & Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syrk*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-kepala	Tempat, Tarikh dan Waktu Taklimat & Lawatan Tapak	Tempat & Tarikh Dokumen Mula Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Ditutup
1		MKN/JPM/T01/2020 Cadangan Pemasangan Tugu Bendera Malaysia Di Pulau – Pulau (Outermost) Zon 1, Milik Negara Untuk Majlis Keselamatan Negara, Jabatan Perdana Menteri		Berdaftar dengan :- i. Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dengan CIDB dalam Gred G4 Kategori : CE Pengkhususan : CE21 Serta mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Atau ii. Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dengan CIDB dan UPKU dalam : Kelas Pendaftaran : BX Kepala /Sub Kepada :i/i Atau iii. Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dengan CIDB dan PUKONSA dalam : Kelas Pendaftaran : C Kepala/Sub Kepala : I	ZONE 1 Sahaja Dewan Taklimat ICU, Aras 1, Blok Timur, Bangunan Perdana Putra, Jabatan Perdana Menteri. Tarikh 14.09.2020 (Isnin) Jam 10.00 pagi	Dokumen Tender Zon 1,2,3 dan 4 boleh didapati di Majlis Keselamatan Negara Negeri Sabah, Aras 5, Blok B, Kompleks Pentadbiran Kerajaan Persekutuan Sabah, Jalan UMS, 88400 Kota Kinabalu, Sabah	RM100.00 Ketua Pengarah Majlis Keselamatan Negara, Malaysia	Bahagian Khidmat Pengurusan, MKN, JPM, Aras G, Blok Barat, Bangunan Perdana Putra, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62502 Putrajaya 29.10.2020 (Khamis) Jam 12.00 Tengahari
2	Bahagian Pembangunan Keselamatan, Majlis Keselamatan Negara, Jabatan Perdana Menteri	MKN/JPM/T02/2020 Cadangan Pemasangan Tugu Bendera Malaysia Di Pulau – Pulau (Outermost) Zon 2, Milik Negara Untuk Majlis Keselamatan Negara, Jabatan Perdana Menteri			ZONE 2,3,4 Sahaja Pusat Tahanan Sementara (PTS) Kota Kinabalu, Majlis Keselamatan Negara Sabah, Jabatan Perdana Menteri, Kg. Kelingau – Kokol, Jalan Menggatal, 88450 Kota Kinabalu, Sabah	Dokumen Tender Zon 1, 2,3 dan 4 boleh didapati di Bahagian Khidmat Pengurusan, Majlis Keselamatan Negara, Jabatan Perdana Menteri, Aras G, Blok Barat, Bangunan Perdana Putra, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62502, Putrajaya		
3		MKN/JPM/T03/2020 Cadangan Pemasangan Tugu Bendera Malaysia Di Pulau – Pulau (Outermost) Zon 3, Milik Negara Untuk Majlis Keselamatan Negara, Jabatan Perdana Menteri			Tarikh 22.09.2020 (Selasa) Jam 8.00 pagi	30.09.2020 (Rabu) Hingga 22.10.2020 (Khamis)	RAFEA'AH BINTI HAJI NAHAR PEMANGKU PENGARAH Bahagian Pembangunan Keselamatan Majlis Keselamatan Negara Jabatan Perdana Menteri	
4		MKN/JPM/T04/2020 Cadangan Pemasangan Tugu Bendera Malaysia Di Pulau – Pulau (Outermost) Zon 4, Milik Negara Untuk Majlis Keselamatan Negara, Jabatan Perdana Menteri		Nota: *Mempunyai pengalaman projek di pulau adalah satu kelebihan	*Perlu daftar terlebih dahulu*		AZIRAZAL BINTI KAMATI KETUA PENOLONG PENGARAH Bahagian Pembangunan Keselamatan Majlis Keselamatan Negara Jabatan Perdana Menteri	

NOTA PENTING: * Pemilik syarikat yang berminat menghadiri taklimat dan lawatan tapak **WAJIB MENDAFTARKAN DIRI** dengan memberi Nama, No telefon dan Nama Syarikat kepada Bahagian Pembangunan Keselamatan, Majlis Keselamatan Negara **SEBELUM 10hb September 2020 (Khamis)** sebelum jam 12.00 tengah hari di talian 03-88724367 / 03-88724285 atau email kepada titiana@mkn.gov.my dan fauzan@mkn.gov.my . Kegagalan berbuat demikian boleh mengakibatkan kontraktor tidak dibenarkan menghadiri taklimat tender.

***SOP Covid-19** perlu dipatuhi sewaktu menghadiri taklimat. Kegagalan berbuat demikian boleh mengakibatkan kontraktor tidak dibenarkan menghadiri taklimat tender.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperolehi di pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.

Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk **WANG POS ATAU BANK DRAF** di atas nama Ketua Pengarah Majlis Keselamatan Negara, Malaysia. Dokumen tender akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia serta Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (jika berkenaan) beserta satu Salinan sijil-sijil tersebut. Bagi kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKU, wakil kontraktor yang sah dikehendaki membawa perakuan/sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Pendaftaran PUKONSA atau UPKU dan Sijil Taraf Bumiputera (jika berkenaan).

- * Jenis Pendaftaran
- T1 – Syarikat 100% milik tempatan
 - A1 – Syarikat 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah 100% warganegara.
 - A2 – Syarikat 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU Syarikat Usahasama yang dipertadankan di Malaysia yang